
 

Protokół nr XVII/20 

z XVII Sesji Rady Powiatu Częstochowskiego 

odbytej w dniu 31 sierpnia 2020 roku  

 

 

Sesja odbyła się w trybie zdalnym. Przewodniczący Rady Andrzej Kubat  prowadził obrady 

on-line z siedziby Starostwa Powiatowego w Częstochowie.  

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Kubat o godz. 10:04 otworzył obrady XVII Sesji 

witając radnych, gości i pozostałych uczestników.  

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady A. Kubat oświadczył, że w posiedzeniu uczestniczy 25 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 25 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. Raport obecności radnych oraz lista obecności pozostałych uczestników 

stanowią załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  Radna D. Tomza zalogowała się do systemu 

eSesja z opóźnieniem z powodów technicznych. 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że radni otrzymali porządek obrad wraz z 

zawiadomieniem o sesji za pośrednictwem systemu eSesja. Zapytał, czy są uwagi i 

propozycje zmian. Wobec ich braku poddał pod głosowanie porządek obrad. 

  
Rada Powiatu przyjęła porządek obrad jednogłośnie: 24 głosami „za”. 

  
Wyniki głosowania 
Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad 

"za": 24, "przeciw": 0, "wstrzymało się": 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 

"za" (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, 

Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Edyta Wierzbińska, 
Adam Wochal 

 

NIEOBECNI (1) 
Danuta Tomza 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XVII Sesji i powitanie.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.   

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

6. Informacja z działalności Starosty i Zarządu w okresie międzysesyjnym.  

7. Informacja o sytuacji na rynku pracy i formach łagodzenia skutków bezrobocia w powiecie 

częstochowskim.. 

8. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez PGW Wody Polskie na terenie powiatu 

częstochowskiego w 2019 roku.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Częstochowskiego na lata 2020 – 2027. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 2020 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania leasingowego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie włączenia Branżowej Szkoły II stopnia w Koniecpolu do 

Zespołu Szkół  w Koniecpolu. 
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13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu 

Częstochowskiego, od dnia 1 września 2019 roku. 

14. Informacja nt. należności przysługujących powiatowi, które zostały umorzone, rozłożone na 

raty lub wobec których zastosowano odroczenie terminu w okresie I półrocza 2020 roku.. 

15. Informacja Przewodniczącego Rady o oświadczeniach majątkowych radnych za 2019 rok. 

16. Korespondencja Rady Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

17. Wnioski i oświadczenia radnych; komunikaty.  

18. Zamknięcie obrad XVII Sesji. 
 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że protokół z sesji nr XVI/20 z dnia  

18 czerwca 2020 roku był udostępniony w systemie eSesja oraz pozostawał do wglądu w 

Biurze Rady, a także został wyłożony przed niniejszą sesją. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat zapytał, czy są uwagi do protokołu. W związku z ich 

brakiem poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu przyjęła protokół nr XVI/20 jednogłośnie: 24 głosami „za”. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

"za": 24, "przeciw": 0, "wstrzymało się": 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 

"za" (24) 
Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, 

Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Edyta Wierzbińska, 
Adam Wochal 

 

NIEOBECNI (1) 
Danuta Tomza 

 

Ad. 5 

Na wniosek Przewodniczącego Rady w uzgodnieniu z klubami radnych do Komisji Uchwał  

i Wniosków zaproponowano radnych: 

1. Henryk Kasiura 

2. Elżbieta Łągiewka 

3. Magdalena Maciążka 

 

Rada Powiatu powołała Komisję Uchwał i Wniosków w ww. składzie: jednogłośnie 

24 głosami „za”. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

"za": 24, "przeciw": 0, "wstrzymało się": 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 

"za" (24) 
Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, 

Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 
Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Edyta Wierzbińska, 

Adam Wochal 

 
NIEOBECNI (1) 

Danuta Tomza 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  
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Ad. 6 

Starosta K. Smela przedstawił sprawozdanie z działalności Starosty i Zarządu za okres 

międzysesyjny od dnia 18 czerwca 2020 roku omawiając zadania i cele realizowane przez 

poszczególne jednostki i wydziały. Nieustannie trwa walka z pandemią koronawirusa SARS-

CoV2. W dniach 28-30 sierpnia wykryto ognisko zakażeń w Domu Pomocy Społecznej w 

Lelowie. Po przebadaniu 98 mieszkańców i 41 pracowników - koronawirusa stwierdzono u 

21 mieszkańców oraz u 6 pracowników. Praca DPS-u została przeorganizowana, a 

pracownicy dalej wykonują swoje obowiązki. Dwie osoby przebywają w szpitalu. Stan 

pozostałych nie wymaga hospitalizacji. Nad całą sytuacją bezpośredni nadzór ma członek 

zarządu H.Kasiura. W budynku starostwa planowana jest przebudowa uwzględniająca hall na 

parterze i pomieszczenia Wydziału Komunikacji celem dostosowania do warunków 

wymaganych w stanie epidemii i właściwej obsługi petentów. PKS nie ulega całkowitej 

likwidacji i być może część autobusów oraz załogi pozostanie, aby wypełnić lukę na rynku 

transportu zbiorowego. Obecnie prowadzone są rozmowy zarówno z PKS-em, jak i 

zainteresowanymi partnerstwem gminami, co wiąże się niepodzielnie z gwarantowaniem 

wsparcia finansowego. Starosta zaprosił radnych na uroczystą mszę dożynkową, która 

zostanie odprawiona w kościele parafialnym w Wierzchowisku dnia 6 września o godz. 

12.00. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat  podziękował wszystkim osobom zaangażowanym w walkę 

z koronawirusem, w szczególności pracownikom Domu Pomocy Społecznej w Lelowie. 

 

Rada Powiatu przyjęła do wiadomości informację z działalności Zarządu w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Ad. 7 
Z-ca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy Marcin Biernat przedstawił w formie prezentacji 

multimedialnej informację o sytuacji na rynku pracy i formach łagodzenia skutków bezrobocia w 

powiecie częstochowskim uwzględniając kwestię zwolnień grupowych oraz procedurę zatrudniania 

cudzoziemców. Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Na koniec lipca w 

urzędzie pracy zarejestrowano 8016 bezrobotnych, w tym 3438 w powiecie częstochowskim, 

podczas gdy w roku 2019 w powiecie było 2728 osób bezrobotnych. W stosunku do grudnia 

2019 roku przybyło 760 bezrobotnych i nastąpił wzrost stopy bezrobocia o 22,1%. Aktualna stopa 

bezrobocia w powiecie wynosi 7,7%; w Polsce 6,1%. W roku poprzednim w powiecie wynosiła 

6,2%; w Polsce 5,2%. Skutki pandemii koronawirusa SARS-CoV2 najmocniej odczuły gminy 

położone bliżej Częstochowy, co spowodowane jest powiązaniem pomiędzy okolicznymi 

gminami, a rynkiem pracy w mieście. Od stycznia do lipca 462 osoby brały udział w 

aktywizacji zawodowej obejmującej staże, roboty publiczne, szkolenia. Na 2020 roku PUP 

dysponuje kwotą 16 789 943 zł  przeznaczoną na aktywne formy przeciwdziałaniu bezrobociu. 

134 692 116 zł to kolejne środki z FP oraz EFS z przeznaczeniem na wsparcie i realizację 

Tarczy Antykryzysowej. W kwocie tej mikropożyczki dla przedsiębiorców opiewają na kwotę 

blisko 88 mln zł, z czego 17 591 zostało rozpatrzonych pozytywnie. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady U. Całusińska zapytała, kogo dotyczą zwolnienia grupowe: 

pracowników umysłowych, czy fizycznych.  

 

Z-ca Dyrektora PUP M. Biernat poinformował, że pożyczki udzielane w ramach tarczy 

antykryzysowej obejmujące dofinansowanie za okres 3 miesięcy teraz są weryfikowane i 

umarzane z urzędu. Na 7– 8 tys. umorzonych pożyczek tylko 2 firmy z 18 tys. nie przetrwały. 

Niemniej firmy ograniczają zatrudnienie, co wynika z sytuacji gospodarczej związanej z 

covidem. Na dziś jednak za wcześnie na statystyki i trudno powiedzieć, czy zwolnienia dotyczą 

pracowników biurowych, czy fizycznych. Ze zgłoszeń można domniemywać, że zwolnienia  
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grupowe w większości dotyczą pracowników z linii produkcyjnych, aczkolwiek w mniejszym 

stopniu dotyczą też wysokiej kadry menadżerskiej.  

 

Członek Zarządu H. Kasiura oznajmił, że aktualna stopa bezrobocia w powiecie 

częstochowskim mimo angażowania dużych nakładów z Funduszu Pracy na aktywne formy 

przeciwdziałania bezrobociu wynosi 7,7%. Można się jedynie pocieszać, że jeszcze kilka lat 

temu wynosiła 20%. Mimo to stopa bezrobocia w powiecie jest stabilizująca i nie wzrosła tak 

dramatycznie w okresie ostatnich miesięcy, jak w mieście Częstochowa, aczkolwiek trudno 

porównywać te rynki pracy. Niemniej jednak dziękuje dyrekcji i załodze PUP za działania 

podejmowane na rzecz łagodzenia skutków bezrobocia i prosi, aby nadal mieć na uwadze 

dalszą alokację środków, z których sporo korzystają jednostki organizacyjne powiatu, 

szczególnie w okresie epidemii. Prosi zatem, aby w przygotowywanych projektach zawrzeć 

programy wspierające jednostki powiatu, w szczególności domy pomocy społecznej. 

Nadmienił, że gmina Koniecpol utrzymuje nadal wysoki wskaźnik bezrobocia, co wynika z 

racji specyfiki.  

 

Z-ca Dyrektora PUP M. Biernat poinformował, że jest pomysł, aby w przyszłym roku w 

ramach pilotażu pozyskać środki na bezpośrednią realizację małego projektu w Gminnym 

Centrum Pracy w Koniecpolu, które najlepiej zna strukturę, statystykę i problemy niniejszego 

małego rynku. Do takiego pomysłu będzie chciał przekonać dyrektora P. Urbaniaka.  

 

Rada Powiatu przyjęła do wiadomości informację o sytuacji na rynku pracy i formach 

łagodzenia skutków bezrobocia w powiecie częstochowskim.  

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że sprawozdania z działań podejmowanych 

przez PGW Wody Polskie na terenie powiatu częstochowskiego w 2019 roku zostały radnym 

udostępnione w systemie eSesja i zaakceptowane przez komisję merytoryczną. Ewentualne 

uwagi i zapytania ze strony radnych zostaną przekazane na ręce poszczególnych kierowników 

nadzorów wodnych. Sprawozdania Nadzorów Wodnych w Częstochowie, Koniecpolu, 

Radomsku, Kłobucku i Włoszczowie stanowią załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 
Rada Powiatu przyjęła do wiadomości sprawozdania z działań podejmowanych przez PGW 

Wody Polskie na terenie powiatu częstochowskiego w 2019 roku. 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Częstochowskiego na lata 2020 – 2027  

został radnym udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały, a następnie wobec 

braku głosów poddał pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XVII/148/2020 w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Częstochowskiego na lata 2020 – 2027: 24 głosami „za”, przy 

1 głosie „wstrzymującym się”. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Częstochowskiego na 

lata 2020 – 2027 

"za": 24, "przeciw": 0, "wstrzymało się": 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

"za" (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej 

Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat,  
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Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Krzysztof Smela, Danuta 

Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

"wstrzymało się" (1) 

Ignacy Palutek 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

Ad. 10 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie powiatu częstochowskiego na 2020 rok został radnym udostępniony w systemie  

eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Zapytał, czy są uwagi i zapytania do 

projektu uchwały.  

 

Radna E. Łagiewka zapytała, jak planowane są wydatki z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych oraz z Funduszu Dróg Samorządowych, w ramach którego powiat otrzymał od 

rządu 7 mln zł. Wydatki opiewające na 5 mln zł zostały rozpisane w projekcie uchwały. Część 

zadań od dawna czekała na te fundusze, więc dobrze, że się udało. Radna chciała wiedzieć, na 

jakie działania i cele zostaną przeznaczone pozostałe 2 mln zł.  Postulowała też, aby szkoły 

prowadzone przez powiat miały dostęp do bezpłatnych platform do ewentualnego nauczania 

zdalnego. Cieszy ją, że powiat chce wesprzeć finansowo PKS, bo transport zbiorowy to 

istotna kwestia dla mieszkańców gmin żywo nim zainteresowanych. Notabene powiat jest 

zobowiązany do podejmowania działań w tym zakresie. Dobrze byłoby zatem, aby 

doprowadzić do połączenia komunikacyjnego z poszczególnymi gminami. Radna zaznaczyła, 

że znaczny wzrost budżetu powiatu nastąpił dzięki działaniom wojewody oraz marszałka 

województwa śląskiego i wsparciu finansowemu otrzymanemu z Funduszu Dróg 

Samorządowych oraz z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, co w dużym stopniu 

wzmocniło infrastrukturę drogową powiatu. Prosi zatem, aby o tym pamiętać. Ponadto 

dziękuje Zarządowi za zadania, które będą realizowane w gminie Kłomnice i Kruszyna, w 

szczególności za nakładkę na zniszczonym przebudową DK-1 odcinku Wikłów – Lgota.  

 

Wicestarosta J. Miarzyński doprecyzował, że powiat nie pójdzie w kierunku finansowania  

państwowej firmy pozostającej w upadłości, jaką jest PKS. Powiat skłania się ku współpracy 

z zainteresowanymi gminami (6 na 16) i wprowadzaniu linii komunikacji publicznej. Być 

może jednym z wykonawców będzie PKS. Szkoły w powiecie są przygotowane do zdalnego 

nauczania, co udowodnił poprzedni rok szkolny. Firma zakładająca linie światłowodowe na 

terenie powiatu ma jeszcze rok na ich uruchomienie. Trwają uzgodnienia w tym zakresie. W 

2020 roku z Funduszu Dróg Samorządowych planuje się wydać 5,1mln zł. Pozostałe środki 

przewiduje się zaangażować w roku przyszłym. W rb. w ramach FDS zaplanowano 

odbudowy dróg: ul. Sienkiewicza w Blachowni, Lipie - Nowa Wieś, Kamienica Polska ul. 

Konopnickiej, Teodorów – Aleksandrów, Lgota – Wikłów, Posłoda - Mełchów, Wola 

Mokrzeska – Dąbek;  opracowanie projektu Antoniów – Czarny Las; budowę chodników: 

Witkowice, Kobyłczyce, Kuchary - Cegielnia, Kusięta; przebudowę drogi Siedlec – Srocko; 

odwodnienie w Kamienicy Polskiej.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku dalszych głosów poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 2020 rok. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XVII/149/2020 w sprawie zmian w budżecie powiatu 

częstochowskiego na 2020 rok: 23 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
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Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 2020 rok 
"za": 23, "przeciw": 0, "wstrzymało się": 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

"za" (23) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, 

Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, 
Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam 

Wochal 

"wstrzymało się" (2) 
Katarzyna Kapica, Ignacy Palutek 
 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

Ad. 11 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązania leasingowego został radnym udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany 

przez komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu 

uchwały, a następnie wobec braku głosów poddał pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XVII/150/2020 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania 

leasingowego: 24 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. Uchwała stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania leasingowego 

"za": 24, "przeciw": 0, "wstrzymało się": 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

"za" (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej 

Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, 

Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Danuta Tomza, 

Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

"wstrzymało się" (1) 

Magdalena Maciążka 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały. 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie włączenia 

Branżowej Szkoły II stopnia w Koniecpolu do Zespołu Szkół  w Koniecpolu został radnym 

udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały, a następnie wobec 

braku głosów poddał pod głosowanie. 

 

19. Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XVII/151/2020 w sprawie włączenia Branżowej Szkoły II 

stopnia w Koniecpolu do Zespołu Szkół  w Koniecpolu jednogłośnie: 25 głosami „za”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie włączenia Branżowej Szkoły II stopnia w Koniecpolu do Zespołu Szkół w 

Koniecpolu 

"za": 25, "przeciw": 0, "wstrzymało się": 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

"za" (25) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej 

Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, 

Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof 
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Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały. 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających 

siedzibę na obszarze Powiatu Częstochowskiego, od dnia 1 września 2019 roku został radnym 

udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały.  

 

Radny M. Chudzik zapytał, jaki jest nabór do pierwszych klas. 

 

Wicestarosta J. Miarzyński poinformował że nabór do szkół prowadzonych przez powiat na 

rok szkolny 2020/2021 wygląda następująco: LO w Kamienicy Polskiej – 10 uczniów, ZSzP 

w Koniecpolu – 52 uczniów (LO - 15, technikum – 30, szkoła branżowa -7), ZSz w Złotym Potoku – 23 

uczniów. Ogółem: 85.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku dalszych głosów poddał pod głosowanie 

procedowany projekt uchwały. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XVII/152/2020 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia 

planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na 

obszarze Powiatu Częstochowskiego, od dnia 1 września 2019 roku jednogłośnie: 25 głosami 

„za”. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu Częstochowskiego, od dnia 1 września 2019 roku 

"za": 25, "przeciw": 0, "wstrzymało się": 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

"za" (25) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej 

Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, 

Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof 

Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały. 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że informacja nt. należności 

przysługujących powiatowi, które zostały morzone, rozłożone na raty lub wobec których 

zastosowano odroczenie terminu w okresie I półrocza 2020 roku została udostępniona w 

systemie eSesja i zaakceptowana przez komisję merytoryczną. Wobec powiatu nie 

stwierdzono ww. należności ani zobowiązań zgodnie z załącznikiem nr 10 do niniejszego 

protokołu. Do informacji nie zgłoszono uwag, ani zapytań.  

 
Rada Powiatu przyjęła do wiadomości ww. informację.  

 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady A. Kubat przedstawił informację o oświadczeniach majątkowych 

radnych za 2019 rok. Wszyscy radni złożyli oświadczenia majątkowe w ustawowym terminie, 

który z uwagi na stan epidemiczny przesunięto do końca maja. W wyniku analizy danych  
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zawartych w oświadczeniach nie stwierdzono nieprawidłowości oraz niezgodności. 

Informacja stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 16 
Przewodniczący Rady A. Kubat przedstawił korespondencję, która wpłynęła do Rady w 

okresie od ostatniej sesji tj. od dnia 18 czerwca 2020 roku informując, że znajduje się do 

wglądu w Biurze Rady. Informacja stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 17 

Radny Robert Knysak przedstawił interpelację w sprawie: 

 podjęcia działań na rzecz poprawy bezpieczeństwa na drodze powiatowej nr 1077 S 

Cegielnia – Kuchary –Rzerzęczyce poprzez montaż urządzeń inżynieryjnych oraz 

dostosowanie prędkości do obowiązujących przepisów – zgodnie z petycją 

mieszkańców Cegielni (niepomiernie przekraczana jest tam prędkość); 

 zmobilizowania władz wojewódzkich poprzez gwarantowanie wkładu własnego 

powiatu do podjęcia działań na rzecz poprawy bezpieczeństwa na drodze 

wojewódzkiej nr 786 przebiegającej przez gminę Mstów i gminy sąsiednie (bardzo 

duża ilość kolizji, w tym 3 wypadki śmiertelne); 

 rozważenia budowy ronda na drodze powiatowej Wancerzów – Rudniki. 

Radny wyraził satysfakcję, iż w uchwalonych dziś zmianach w budżecie zawarto wiele 

inwestycji drogowych. Gratuluje zatem udanej współpracy powiatu z gminami, która owocuje  

realizacją kolejnych przedsięwzięć poprawiających infrastrukturę. Motorem tych działań są 

środki rządowe z Funduszu Dróg Samorządowych oraz Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych. Resztę najczęściej dokładają gminy, również gm. Mstów, której władzom 

dziękuję za wygospodarowanie środków na przebudowę odcinka drogowego Siedlec-Srocko, 

budowę chodnika z odwodnieniem w Kobyłczycach oraz przy odcinku Kuchary – Cegielnia. 

Interpelacja wraz z petycja mieszkańców Cegielni stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 

protokołu.  

 

Radna M. Kosielak w im. samorządu olsztyńskiego oraz swoim, radnych gminy, sołtysa i 

mieszkańców Kusiąt dziękuje Zarządowi, dyrekcji PZD oraz Radzie za przeznaczenie 

środków na kontynuację kolejnych etapów budowy chodnika w m. Kusięta oraz za poprawę 

bezpieczeństwa i wszelkie podjęte działania na drodze powiatowej przy ul. Kuhna w 

Olszynie.  

 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec wyczerpania porządku obrad o godz.11:40 zamknął 

obrady XVII Sesji Rady Powiatu. Podziękował za udział radnym obecnym na sali, jak i 

radnym łączącym się za pomocą Internetu.  
 

Sesja była transmitowana i utrwalana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 

obrad są udostępnione w BIP i na stronie internetowej powiatu. Płyta CD z nagraniem audio stanowi 

załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

 

Protokół sporządziła Iwona Ciniewska   

 

 


